
Inspreek-notitie KV Sparta & KV Telstar 

Beste raadsleden, 

Ik ben Bram van Slooten, penningmeester van korfbalvereniging Sparta Nijkerk. 

Naast dat ik spreek voor Sparta spreek ik hier ook namens korfbalvereniging Telstar 

uit Hoevelaken. 

Ik spreek namens beide korfbalverenigingen in zowel de kern Hoevelaken als in de 

kern Nijkerk omdat in beide kernen er al jaren een enorm tekort is aan 

binnensportcapaciteit.  

Een probleem wat alleen maar groter wordt. Iets wat we allemaal hebben kunnen 

lezen in het rapport “Analyse binnensportaccommodaties”. Daaruit blijkt dat wij als 

gemeente bovengemiddeld sportief zijn, maar onder-gemiddelde 

binnensportcapaciteiten hebben.  

Sparta en Telstar zijn de afgelopen 3 jaar gezamenlijk opgetrokken om bij wijze van 

burgerinitiatief een plan aan te dragen voor de realisatie van twee blaashallen, één 

voor de kern Hoevelaken en één voor de kern Nijkerk. Wat nog steeds onze 

voorkeur heeft. 

Een gezamenlijk initiatief omdat zowel Sparta als Telstar al jaren de gevolgen 

ervaren en dragen van het enorme tekort aan capaciteit. Denk hierbij aan het 

beperkt kunnen aanbieden van trainingsuren aan onze leden in de wintermaanden, 

de beperkingen die we als verenigingen hebben op onze groei en de verplichting om 

buiten de kernen te moeten reizen, wat wij aan onze leden moeten opleggen. 

Ik spreek namens beiden korfbalverenigingen, maar volgens mij spreek ik hier ook 

wel voor alle binnensport-verenigingen binnen Nijkerk en Hoevelaken. En misschien 

ook wel voor het bewegingsonderwijs, die aangegeven ook behoefte te hebben aan 

meer capaciteit, ook al is dat in een blaashal. 

In het voorstel dat voor u ligt, wordt u o.a. voorgesteld om één blaashal te realiseren. 

Een politiek besluit, wat helaas een teleurstelling zal zijn voor één van de kernen 

binnen de gemeente. Dit betekent dat het capaciteitstekort voor één van de kernen 

hiermee helaas voorlopig nog niet is opgelost.  

En ondanks dat er de afgelopen jaren veel veranderd is en stijgende materiaal- en 

energieprijzen het traject niet versimpeld hebben, zijn we blij. Want een oplossing 

voor de problemen die wij allemaal als binnensportverenigingen ervaren lijkt 

dichterbij dan ooit. 

Ik ben dan ook trots dat wij in het gezamenlijke traject met de gemeente zover zijn 

gekomen. Trots dat wij als korfbalverenigingen ons nek hebben uitgestoken om voor 

alle binnensportverenigingen een verlichting op de capaciteit te kunnen bieden. 

Ik hoop dan ook dat wij het traject met de gemeente verder kunnen voortzetten en 

gezamenlijk de businesscase verder mogen uitwerken. Want wat 

binnensportcapaciteit betreft is het 5 voor 12 binnen de gemeente Nijkerk. 




